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SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr. 64774844, e-pasts pasts@smiltenesnovads.lv 

 

Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes 

PROTOKOLS 

 

 

2024. gada 10. decembrī 

Nr.13 Plkst. 9:00 

 Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 

 Sēde sasaukta: plkst. 9:00 

 Sēde atklāta: 9:03 

 

Sēdi vada Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja Astrīda Harju. 
Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Laura Pleša  
Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Piedalās deputāti: 

Ainārs Mežulis (attālināti no 09:07), Andris Abrāmovs (attālināti), Elgars Felcis (attālināti), 

Gita Mūrniece (attālināti), Inga Ērgle   

 

Nepiedalās deputāts: 

Dainis Aļeksējevs (aizņemts pamatdarbā) 

 

Piedalās darbinieki: 

Izpilddirektors Andris Lapiņš, Juridiskās nodaļas vadītājs Māris Rungulis, Sociālā dienesta 

vadītāja Inta Siliņa, Sociālā aprūpes centra “Trapene” vadītāja Dina Jāņekalne. 

 

Sēdes vadītāja A. Harju aicina deputātus reģistrēties sēdei dokumentu vadības sistēmā 

“Namejs” un informē par sagatavoto darba kārtību. 

1. Par darba kārtību 

 Ziņo Astrīda Harju 

2. Par Smiltenes novada pašvaldības finansiālu atbalstu biedrībām/nodibinājumiem 2025. 

gadā 

 Ziņo Inta Siliņa 

3. Par grozījumiem pašvaldības iestādes “Smiltenes novada Sociālais dienests” maksas 

pakalpojumu cenrādī 

 Ziņo Inta Siliņa 

4. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (Sociālais dienests) 

 Ziņo Inta Siliņa 

5. Par sociālās aprūpes centra "Trapene" vadošo speciālistu amatu atlīdzību 

 Ziņo Dina Jāņekalne, Ilze Jurka 
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1. Par darba kārtību 

Ziņo Astrīda Harju 

 

A. Harju aicina, ja nav jautājumu, nobalsot par  sagatavoto Sociālo un veselības jautājumu 

pastāvīgās komitejas darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Elgars Felcis, Gita 

Mūrniece, Inga Ērgle), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Komiteja nolemj: Apstiprināt Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes darba 

kārtību. 

 

 2. Par Smiltenes novada pašvaldības finansiālu atbalstu biedrībām/nodibinājumiem 

2025. gadā 

Ziņo Inta Siliņa 

Pa biedrībām/nodibinājumiem, kas līdz šim ir pieteikušies finansiālam atbalstam, aicina virzīt  

iekļaut budžetā. 

I. Ērgle jautā vai komiteja šobrīd lemj par atbalstu? 

I. Siliņa skaidro situāciju.  

A. Harju norāda, ka šobrīd šie iesniegumi tiek virzīti uz budžeta paketi. 

Izsakās A. Lapiņš, I. Siliņa, M. Rungulis par dokumentiem, kas satur informāciju šī lēmuma 

pieņemšanai.  

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Elgars 

Felcis, Gita Mūrniece, Inga Ērgle), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Komiteja nolemj: Iekļaut budžeta paketē. 

 

 

 3. Par grozījumiem pašvaldības iestādes “Smiltenes novada Sociālais dienests” maksas 

pakalpojumu cenrādī 

 Ziņo Inta Siliņa 

G. Mūrniece jautā par pakalpojuma pieejamību un  sociālo grupu cilvēkiem, kam tiek piešķirtas 

šī maksas. 

I. Siliņa skaidro, ka tiem, kas atbilst Ministru kabineta noteikumiem, kas nosaka, ka tie ir cilvēki 

ar funkcionāliem traucējumiem. 

A. Harju min Alūksnes novada  pieredzi.  

Izsakās G. Mūrniece, I. Siliņa. 

M. Rungulis norāda, ka jāveic grozījumi saistošajos noteikumos, attiecībā uz jautājumu. 

I. Ērgle jautā vai, ja pakalpojumam nav noslodze vai to var saņemt arī personas bez 

funkcionāliem traucējiem. 

I. Siliņa skaidro, ka personu grupas ir definētas Ministru kabineta noteikumos.  

A. Harju skaidro, ka nepieciešamas ģimenes ārsta nosūtījums, lai saņemtu pakalpojumu. 

 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Elgars 

Felcis, Gita Mūrniece, Inga Ērgle), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Komiteja nolemj: Vizīt jautājumu apstiprināšanai domes sēdē. 

 

 4. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (Sociālais dienests) 

 Ziņo Inta Siliņa 

Par plānoto deleģēšanas līgumu  un tā spēkā stāšanās termiņu, kas noteikts, ka spēkā stāsies 

2025. gada 1. janvārī.  
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A. Lapiņš informē, ka Gatartas pansionāta darbinieki tiek izņemti no pašvaldības darbinieku 

saraksta.  

 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Elgars 

Felcis, Gita Mūrniece, Inga Ērgle), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Komiteja nolemj: Vizīt jautājumu apstiprināšanai domes sēdē. 

 

 5. Par sociālās aprūpes centra "Trapene" vadošo speciālistu amatu atlīdzību 

 Ziņo Dina Jāņekalne 

 

D. Jāņekalne informē par atalgojumiem sociālajam darbiniekam un sociālajam aprūpētājam, 

sociālajam rehabilitētajam, norāda, ka nepieciešams palielināt šo amatu atalgojumu. Skaidro 

esošo situāciju iestādē.  

A. Harju jautā Smiltenes pilsētas pansionāta minēto darbinieku atalgojumu. 

Izsakās A. Abrāmovs. 

A. Lapiņš norāda amata vienību skaitu pašvaldības iestādēs, par noteikumiem, kas nosaka 

atalgojuma likmes sociālajiem darbiniekiem, skaidro darba samaksas izveidi un algu fonda 

palielinājumu pa amata mēneša  algu grupām. Norāda, ka darba samaksas aptuveno pieaugumu, 

skaidro par izmaiņām atlīdzības noteikumiem. 

A. Harju skaidro, ka pārskatīts jautājums pie atlīdzības budžeta izstrādes. Ierosinājums ir 

sadzirdēts. 

D. Jānekalne informē, par sociālo  aprūpētāju amata mēneša algas grupu. 

A. Harju norāda, informācija ir jāpārskata. 

D. Jānekalne jautā par atalgojumu jaunizveidotajam amatam aprūpētājs/frizieris.  

A. Lapiņš skaidro, ka atbilstoši novērtējuma un darba apjomam atalgojumu var pārskatīt. 

M. Rungulis norāda par kopējo esošo situāciju attiecībā uz atlīdzību, par esošo situāciju 

attiecībā uz Gatartas pakalpojumu aģentūru. 

Izsakās A. Harju, A. Lapiņš par reorganizāciju iestādē.  

A. Lapiņš norāda, ka jāpārskata atlīdzības noteikumi saistībā ar minimālās algas 

paaugstināšanos un izglītības jomas atalgojumu.  

M. Rungulis norāda, ka atlīdzības noteikumos ir jāveic grozījumi, jo noteikumi stājas spēkā ar 

budžetu un atlīdzības noteikumu apstiprināšanu,  norāda, ka tas varētu būt ne ātrāk aprīļa 

mēneša atalgojums.  

Izsakās M. Rungulis, A. Harju par budžetu. 

A. Harju jautā vai paspēs noteikumus sagatavot un izskatīt  līdz Finanšu komitejai. 

M. Rungulis skaidro situāciju un min termiņus, kad dokuments būs pieejams deputātiem.  

 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Elgars 

Felcis, Gita Mūrniece, Inga Ērgle), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Komiteja nolemj: virzīt apstiprināšanai. 

 

A. Harju informācija par Siguldas novada pašvaldības viesošanos ar Smiltenes  novada 

pašvaldību E. Viļķinas priekšlikums par kafejnīcas izveidi/atvēršanu Smiltenes novadā 

sadarbībā ar biedrību Visi Var. Par atvērto veikalu Smiltenē. Par Veselības ministra pieteikumu 

vizītei Smiltenē. 
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Sēde slēgta plkst. 09:37 
 

Sēdi vadīja 

Komitejas priekšsēdētājs     Astrīda Harju 
 

 

Sēdi protokolēja              Laura Pleša  

 


